

Referat Skolebestyrelsesmøde 8/6 - 23

Tilstroede: Jonas, Asgerd, Kristian, Anders, Stine,
John, Majbritt
Monika, Zenia, Maja
Helle, Kirsten, Dan

Afbud: Ann Camilla, Villads, Anna, Marie
(Flemming)

punkt 1, Referat: ^{Husrådet} Maja & Villads har sidste
møde i dag.

- Der har været undersøgt omkring
skolemad på 2. årgang

- 6. årgang er igang med at
planlægge bevægelsesdagene

- 5. årgang er ved at teste

Chillområde i atriumgården
hoger af drøngene kunne måske
godt tænke sig et bordtennis-
bord derude

Der er allerede ønske om flere
Sofalignende arrangementer
Det er meningen at 5. årgang
tester og afprøver, så der er
gode idéer til at lave på
arbejdsdagen

punkt 2. Referat (blandet samt evaluering)

- Jonas kunne godt tænke sig
at der kunne være en mere
fra skolebestyrelsen i hallens
kulturudvalg

Punkt 2 - fortsat

- Kristian er kommet i hallens byggeudvalg, i forhold til udbygning med en 1/2 hal.
- Der har været gang i meget, bl. ex.
 - Skolestrukturen, fællesmøde m. Orølund, principper fx medie & teknologisat friisels, Hjemme-
 - Siden, gang i et kursus for skolebestyrelser i Viborg Kommune, skole/hjem samarbejde, skilsmissegrupper.
- Hvordan kan det give mening at vi i skolebestyrelsen kan samarbejde i skolefællesskabet med Orølund, Houkar og Møllehøj
- Skolebestyrelsen ønsker at vi i ledelsen tager fat i Houkar og Orølund og snakker om fælles skolebestyrelsesmøde
- Når forretningsordenen er revideret på første møde efter sommerferien, lægges den på skolens hjemmeside
- vi skal huske sprogpolitikken, når vi gennemgår de forskellige principper
- Skolebestyrelsen skal én gang om året afgive en beretning der sendes ud.
- Der skal være skolebestyrelsesvalg til foråret



Punkt 2 - Fortsat

- Hvordan kan vi som skolebestyrelse sørge for at der er kontakt til alle årgange, både når det er som nu, hvor skolebestyrelsen er repræsenteret på alle årgange, men også når vi ikke er. Det er tænkt som en understøttende funktion, der kan hjælpe med at forældrerådene på årgangene kan få hjælp til det der er brug for hjælp til. - punktet sættes på til drøftelse på et kommende skolebestyrelsesmøde
- Hvordan kan vi i skolebestyrelsen gøre os mere synlige over for alle forældre, fx en form for forældrekafe en morgen.
- alle fra skolebestyrelsen kan præsenteres på de fælles forældremøder
- - Dagsordner og mødefrekvens!
 - møderækken har været passende i forhold det indhold der har været valgt i løbet af året
 - ud over møderne, er der også afgangskontakt, ad hoc nedsatte mindre grupper i forhold til specifikke emner fx forarbejdet til et punkt, og det at lave udkast til principper.
 - Skolebestyrelsen kan også være behjælpelig i mange situationer fx t-shirts til søndersoløb eller

Point 2-fortsat:

- Det har været godt at der har været stort, stabilt fremmøde på møderne, samt til ansættelses samtaler. Det er også med til at vise at det er passende antal møder, så der også er energi og tid til de "ekstra" ting.
- Det er fint med forskellige dage i løbet af ugen. Der er lidt overvejende ønske om at der er flest af møderne der ligger 17-19.
- Kaffe-morgen trædags d: 16/6
 - Skolen ordner kaffe, borde og kopper og flipover-tavle (+malkoritt)
 - Skolebestyrelsen ordner et skilt + måske en sommerhilsen
- Kaffe-morgen efter sommerferien d. (aftale på første møde)
- forslag til dage - SFO svømme-eftermiddage, skolens motionsdag
- Hvordan kan skolebestyrelsen aktiveres og aktivere andre forældre til at søge fonde og evt materialer til blandt andet arbejdsdag og andre projekter.
- Der sendes en besked ud til skolebestyrelsen i morgen hvor der er noget med tilbagemelding på træjer.
- fælles forældremøde, emner skolebestyrelsen synes er vigtige

Punkt 2 - fortsat

- godt med forventninger både fra skolen til forældre/børn, men også den anden vej
- fortælle om at der er valg i bestyrelsen
- Det er ofte i forsamlingshuset
-

Punkt 3 - korte besked

- skoleleder - der er sendt indbydelse til forældre om at komme med til et pædagogisk foredrag med Rikke Yde Thødrup
- Stor opfordring til at deltage og viderefremme
- Der ~~er~~ mangler flere millioner i familierådets kasse, hvilket betyder at forvaltningen har anbefalet at besparelserne skal findes i skolefællesskaberne, men politikerne i byrådet valgte en anden løsning, hvor der udskydes nogle af besparelserne til senere.

-
- Hvordan kan vi på Møllehøj-skolen benytte os af frivillige på flere områder end vi gør nu. Kan skolen/ skolebestyrelsen lave en beskrivelse der viser hvordan vi benytter frivillige



Punkt 3 - fortsat

- Vi er på stedet meget ~~interesseret~~ nysgerrige på frivillighed, og hvordan vi kan få styrket Møllehøjskolen ved frivillighed
- punktet om frivillighed er et godt tema vi gerne vil tage på et skolebestyrelsesmøde
- Formand, Der er ~~sandt~~ skrevet et fælles brev til politikerne der skal sendes ifht planlagte beparelser
- fritid: SFO
 - Der er ved at blive bygget lidt om og snart klart til at der kommer flere børn i indskolingen næste år
 - klubb
 - arbejder med Cirkus Sommerlejr med optræden i Djurs sommerland og forestilling i Cirkuset
 - 3. årgang har været på besøg og der er Star Wars fest i morgen.
- Anders - omgående landstingsudvalget. Der er godkendt at der er midler til foreninger i forhold til samarbejdet om at få flere børn i foreninger



Punkt 3 - fortsat

- Formand, der har været opslået på Øvelund steds område, hvad den nuværende Øvelund-hal og stede skal bruges til når Lysningen tages i brug mødet er d. 14/6 kl 17-19
- Hvordan tages stedsbestyrelsen Skolemad op, (Husrådet)
- Hsgerd er med til samtaler til klub vikar ansættelse d. 20/6.

Referent
Dan
